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Spørgsmål: 
1. Hvor langt er regionen med planer om ændring på dobbeltakkrediteringen? 

2. Hvordan stiller man sig til, at det der betragtes som et gyldigt argument for dob-

beltakkreditering i Region H tilsyneladende ikke er nødvendigt i de andre regio-

ner? 

3. Hvordan forholder man sig til personalets holdning til dobbeltakkrediteringen? 

 

Svar: 
Ad 1: Hvor langt er regionen med planer om ændring på dobbeltakkrediteringen? 

Regionens gældende akkrediteringsstrategi blev vedtaget i august 2008 og gælder til 

og med 2012. Tidsplanen for vedtagelse af en ny strategi er godkendt i foråret og in-

debærer at Regionsrådet behandler sagen d. 11. december 2012. 

 

Ad 2: Hvordan stiller man sig til, at det der betragtes som et gyldigt argument for 

dobbeltakkreditering i Region H tilsyneladende ikke er nødvendigt i de andre regio-

ner?  

Der henvises til vedlagte notat om baggrunden for vedtagelsen af den dobbelte akkre-

diteringsstrategi. 

 

Ad 3: Hvordan forholder man sig til personalets holdning til dobbeltakkrediterin-

gen? 

Personalets oplevelser af akkreditering er blevet undersøgt i 2011 og i 2012.  

 

Personalets holdninger til akkreditering og oplevelser med de to akkrediteringer er ik-

ke ens, ligesom den oplevede effekt varierer. Alle har dog oplevet gode effekter af ak-

kreditering. Personalet deler sig således, ligesom lederne, i to grupper.  

 

RegionH MED har drøftet regionens akkrediteringsstrategi flere gange, i 2008, i 2011 

og i 2012. På det seneste møde i oktober i år kunne det konstateres at der ikke er enig-

hed blandt medarbejderrepræsentanterne om ophør af dobbeltakkrediteringsstrategien. 


